

Title (en)

Sheet removal apparatus for a skin-splitting machine.

Title (de)

Blattentnahmeverrichtung für Hautspaltmaschine.

Title (fr)

Dispositif extracteur de feuilles pour machine à refendre les peaux.

Publication

EP 0359684 A1 19900321 (FR)

Application

EP 89420344 A 19890914

Priority

FR 8812303 A 19880915

Abstract (en)

A machine for working leathers and skins. The device comprises a framework (10) located close to the rear face of the machine and defining a support track (13), a chassis (14) mounted on the track and connected to at least one drive member (19), a discharge belt (20) carried by the chassis, a detachment sole plate (27) carried by the chassis and running along the front edge of the chassis, and an assembly (32) of extracting rollers (40, 41) arranged in parallel above the sole plate. Application to skiving machines. <IMAGE>

Abstract (fr)

- Machine à travailler les cuirs et peaux. - Le dispositif comprend : . un bâti (10) placé à proximité de la façade arrière de la machine et délimitant une voie (13) de support, . un châssis (14) monté sur la voie et relié à au moins un organe moteur (19), . un tapis évacuateur (20) porté par le châssis, . une semelle (27) de décollement portée par le châssis pour s'étendre le long du bord antérieur du châssis, . et un ensemble (32) de rouleaux extracteurs (40, 41) disposés parallèlement au dessus de la semelle. - Application aux machines à refendre dans l'épaisseur.

IPC 1-7

C14B 1/18

IPC 8 full level

C14B 1/18 (2006.01)

CPC (source: EP KR)

C14B 1/02 (2013.01 - KR); **C14B 1/18** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- [A] DE 3623443 A1 19870122 - SCHMIDT ALEXANDER GMBH [AT]
- [A] DE 1660036 A1 19710311 - ANCIENS ETABLISSEMENTS LES FIL
- [A] GB 894491 A 19620426 - FORTUNA WERKE SPEZIALMASCHINEN

Cited by

FR2960554A1; WO2011148077A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0359684 A1 19900321; FR 2636346 A1 19900316; FR 2636346 B1 19901214; KR 900004942 A 19900413

DOCDB simple family (application)

EP 89420344 A 19890914; FR 8812303 A 19880915; KR 890013377 A 19890912